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Provozní ztráty Trojlístku chce Ostrava krýt
zvýšením výnosů
Zvýšením výnosů chce město Ostrava
snížit provozní ztrátu sportovních a kulturních zařízení, tzv.
Trojlístku, které minulý pátek převzalo od akciové společnosti
Vítkovice. Za Palác kultury a sportu, stadión SSK Vítkovice a
sportovní halu Ledňáček, které tvoří firmu Vítkovice Aréna, město
do konce září zaplatí 34,65 miliónu korun.
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Celkově se ztráty z provozu tří objektů pohybují okolo 20
miliónů korun ročně. Největší roční ztráty pak vykazuje především
Palác kultury a sportu. "Máme zájem provozní ztrátu
minimalizovat. Chceme zvýšit hlavně výnosy. To, co je potřeba
doplácet, by, pokud to bude možné, mělo směřovat k nule," řekl
dnes novinářům ostravský primátor Čestmír Vlček.
Kromě krytí ztrát musí město podle smluv investovat i do
modernizace a rozvoje těchto zařízení. Během čtyř let by mělo jít
minimálně o 185 miliónů korun. Tuto částku však městské investice
podle Vlčka určitě přesáhnou.
Jen přípravy na mistrovství světa v hokeji, jehož část by se
v Ostravě měla konat v roce 2004, budou stát zhruba půl miliardy
korun. Oprava haly přijde na 197 miliónů korun a dopravní
infrastruktura na 300 miliónů korun. Asi 220 miliónů korun
poskytne Ostravě stát.
Oprav by se měl dočkat také atletický stadión, který je
dějištěm mítinku Zlatá tretra. Celková rekonstrukce stadiónu by
podle prvotních odhadů mohla přesáhnout 100 miliónů korun.
Město Ostrava v současnosti vlastní 99 procent akcií dceřiné
firmy Vítkovice Aréna. Dceřinou společnost založila a.s.
Vítkovice na začátku roku 2002. Vedení Vítkovic v polovině
loňského roku uzavřelo s městem Ostrava memorandum, které
vymezovalo plnění podmínek obou stran. Radnice se zavázala, že v
budoucnosti tato významná sportovně-kulturní centra nezruší a
bude do nich investovat další finance.
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